
 
 

                    

 

Številka: 900-0018/2023-33  
Datum: 29. 9. 2023 

 

 
Z   A   P   I   S   N   I   K  

8. redne seje Občinskega sveta občine Idrija z dne 28. 9. 2023 
 

Prisotni člani: Miranda Groff Ferjančič, Robert Šinkovec, Marija Bizjak Pavšič, Natalija 
Kovač Jereb, Davorin Lampe, Tita Stanek Zidarič, Simon Permozer, Tomaž Kavčič, Nada 
Golija Vastič, Tatjana Majnik, Cirila Hladnik, Erik Logar, Gregor Rupnik, Francisco 
Estanislao Medic, Metod Habe, Dorica Gnjezda, Ivan Rupnik, Andrej Poglajen, Lovrenc 
Habe, Dejan Mrak. 
opravičeno odsotni člani: Bojan Režun. 
ostali prisotni: župan Tomaž Vencelj, občinska uprava: Gregor Prezelj, Tadej Rupnik, 
Martina Pišlar, Margerita Strnad Kos, Tilen Božič, Maja Majnik, Karmen Makuc, Bogdan 
Zevnik. 
vabljeni: Nadja Brence, ravnateljica Vrtca Idrija, Matjaž Harmel in Matevž Premelč, ZaVita 
d.o.o..  
 
Pričetek seje: ob 17. uri 
 
Predlagan je bil naslednji dnevni red:  

1. Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda 

2. Pregled zapisnika in sklepov 7. redne seje z dne 6. 7. 2023 in zapisnika slavnostne 

seje z dne 22. 6. 2023 

3. Mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 

a) Imenovanje predstavnikov Občine Idrija v Svet za 

preventivo in vzgojo v cestnem prometu 

b) Soglasje k razrešitvi direktorice MKČI 

4. Lokalni kulturni program Občine Idrija za obdobje 2023-2030 

5. Pravilnik o postopku izvedbe participativnega proračuna za mlade v Občini 

Idrija – druga obravnava 

6. Odlok o poimenovanju območja med Osnovno Šolo Idrija ter sotočjem Idrijce 

in Nikove za »Spominski park osamosvojitve Slovenije« - druga obravnava 

7. Sklep o umiku predloga Pravilnika o plačah, plačilih in drugih 

prejemkih občinskih funkcionarjev, članov delovnih teles občinskega sveta in članov 

drugih organov Občine Idrija  

8. Odlok o spremembi in dopolnitvi Odloka o Občinskem prostorskem načrtu 

Občine Idrija – skrajšani postopek 

9. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o podlagah za odmero 

komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo na območju Občine Idrija – 

skrajšani postopek 
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10. Sklep o lokacijski preveritvi za določanje velikosti in obsega stavbnega 

zemljišča v enoti urejanja prostora EUP CP_130_A, Idrijski Log 

11. Sklep o odpisu dolga Vrtca Idrija iz akontacij 

12. Polletno poročilo o izvajanju proračuna Občine Idrija za leto 2023 

13. Sklep o porabi proračunske stalne rezerve 

14. Sklep o prerazporeditvi sredstev proračuna Občine Idrija za leto 2023 

15. Sklep o prerazporeditvi sredstev proračuna Občine Idrija za leto 2024 

16. Seznanitev Občinskega sveta o izjemni dodelitvi neprofitnega stanovanja v 

najem 

17. Premoženjsko pravne zadeve 

VIP: Vprašanja in pobude svetnikov ter informacije svetnikom 
 
Posnetek celotne 8. redne seje Občinskega sveta je dosegljiv na povezavi:  
https://www.youtube.com/watch?v=UIT4Z7TkPTc 
 
 

Ad 1 – Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda 
 
Ob prisotnosti 20 svetnikov na začetku seje, se je ugotovilo, da je seja sklepčna.  
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljala sta: 
Davorin Lampe je vprašal, če je dokument, ki so ga svetniki prejeli pred pričetkom seje 
skladen s pravilnikom.  
Nada Golija Vastič je pojasnila, da so svetniki pred 14. uro prejeli elektronsko sporočilo z 
gradivom.  
 
Pojasnila so bila podana s strani župana. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji predlog 
SKLEP: Sprejme se predlagani dnevni red 68. redne seje Občinskega sveta Občine 
Idrija, upoštevaje predlog župana, da se točka 9. Odlok o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o podlagah za odmero komunalnega prispevka za obstoječo komunalno 
opremo na območju Občine Idrija sprejema po rednem postopku. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH: 20 

ZA: 20 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 
 

 

Ad 2 - Pregled zapisnika in sklepov 7. redne seje z dne 6. 7. 2023 in zapisnika slavnostne 
seje z dne 22. 6. 2023 

 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji 

1. SKLEP: Potrdi se zapisnik 7. redne seje Občinskega sveta Občine Idrija z 
dne 6. 7. 2023. 

https://www.youtube.com/watch?v=UIT4Z7TkPTc


 
 

                    

 

 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH: 20 

ZA: 20 
PROTI: 0  

 
Sklep je bil sprejet. 
 

Župan je dal na glasovanje naslednji 
2. SKLEP: Potrdi se zapisnik slavnostne seje Občinskega sveta Občine Idrija z 

dne 22. 6. 2023. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH: 20 

ZA: 20 
PROTI: 0  

 
Sklep je bil sprejet. 
 

Ad 3 - Mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
 

Tita Stanek Zidarič je podala obrazložitve in odločitve Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja glede imenovanja predstavnikov Občine Idrija v Svetu za preventivo 
in vzgojo v cestnem prometu ter izdaje soglasja k razrešitvi Nade Božić Eržen z mesta 
direktorice javnega zavoda Mestna knjižnica in čitalnica Idrija.  
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji 

1. SKLEP: Za predstavnike Občine Idrija v Svetu za preventivo in vzgojo v cestnem 
prometu se imenujejo Marko Fink, Tomšičeva 17b, Idrija, Oleg Valentin Vidmar, Gorska 
pot 19, Idrija, Damjan Lampe,  Ulica 1. maja 23, Idrija in Cirila Hladnik, Triglavska 19, 
Idrija. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH: 20 

ZA: 19 
PROTI: 0  

Sklep je bil sprejet. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljala je Natalija Kovač Jereb, ki je župana 
vprašala za mnenje, ker sta že dve direktorici predčasno zaključili mandat v tako 
pomembni ustanovi, kot je MKČI.  
 
Pojasnila so bila podana s strani župana. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji 

2. SKLEP: Občina Idrija izdaja soglasje k razrešitvi Nade Božić Eržen z mesta 
direktorice javnega zavoda Mestna knjižnica in čitalnica Idrija na podlagi njene odstopne 
izjave. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH: 20 

ZA: 20 



 
 

                    

 

PROTI: 0  
Sklep je bil sprejet. 
 
 

Ad 4 - Lokalni kulturni program Občine Idrija za obdobje 2023-2030 
 

Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil 

poročevalko Majo Majnik, vodjo oddelka za družbene dejavnosti in gospodarstvo.   

Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala predsednica odbora Dorica Gnjezda.  
 

Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljali so: 

Metod Habe je podal svoje mnenje, da je v predloženem programu preveč poudarka na 

zgodovini, pogledu za nazaj ter opisov trenutnega stanja. Poudaril je predvsem to, da je 

podeželje omenjeno zelo na splošno, izpostavil pomembne kulturnike s podeželja in 

predvidene investicije, ki so predvidene zgolj v mestu.  

Lovrenc Habe je prevzel pobudo, da bo sklical sestanek vseh društev in nadaljeval 

razpravo. Izpostavil je, da v programu pogreša vizijo in nadaljnje korake, kako doseči to 

vizijo in natančne kriterije, s katerimi bi merili doseganje zastavljenih ciljev. Po njegovem 

mnenju, bi se bilo treba vprašati, kaj si želimo in kako bomo povečali število obiskovalcev, 

ter kako se bo kulturo približalo otrokom. Svetnik je nadaljeval z vprašanjem glede kripte 

pod Mestnim trgom.  

Davorin Lampe se je navezal na razpravo glede zaposlitve osebe, ki bi skrbela za razstave. 

Svetnik je prebral, da bi Mestni muzej Idrija želel zaposliti dodatnega kustosa in 

arheologe. Opozoril je na občana, ki se je obrnil na KSMI, ki kje zaskrbljen zaradi kripte. 

Po 13 letih od izgradnje, je skrajni čas, da se investicija zaključi, pridobi uporabno 

dovoljenje, uredi zemljiško – knjižna razmerja med občino in župnijo, potrebno je 

obnoviti dogovor za uporabo prostora, imenovati programski odbor, opozoril je na 

dodaten prostor, ki je v zelo slabem stanju, bi se ga pa lahko uporabljalo za kulturne 

dejavnosti. Opozoril je, da bo Čipkarska šola Idrija v letu 2026 praznovala 150. let 

delovanja in bo treba obletnico primerno proslaviti.   

Natalija Kovač Jereb se je zahvalila za dobro pripravljen lokalni kulturni program Občine 

Idrija. Navezala se je na predlog SD - vzpostavitve enotnega portala prireditev, da se 

dogodki ne bi podvajali in bi se časovnica lahko usklajevala.  

Miranda Groff Ferjančič je nadaljevala razpravo, da bi bilo treba vsaj to, kar je v 

pristojnosti javnih zavodov, mogoče usklajevati časovnico prireditev (kar organizira MMI 

in kar center). V samem gradivu programa pogreša aktivno trženje prostorov, izpostavila 

je grad ter dober kulturni program na Mestnem trgu. V programu bi morali zagotoviti 

boljšo promocijo dogodkov, da bi ljudje prišli tudi v Idrijo na organizirane dogodke.  

Robert Šinkovec se je strinjal s kolegicama. Pohvalil je dokument, z opozorilom, da se ga 

sprejema do leta 2030 in bi morala biti ljubiteljska kultura vsakega kraja v dokumentu 

omenjena. Izpostavil je tudi, da mladi nimajo prostora, kjer bi se lahko ukvarjali s kulturo 

in ga tudi v dokumentu pogreša.  

Tita Stanek Zidarič je pohvalila, da je dokument lepo napisan, želela pa je še enkrat 

poudariti, da v točki 8. piše, da je lokalni kulturni program Občine Idrija dokument 



 
 

                    

 

razvojnega načrtovanja. Ko je svetnica dokument odprla, je pričakovala, da bo bolj 

konkretno definirano npr. število predstav.  

Pojasnila so bila podana s strani župana in Maje Majnik. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji 
SKLEP: Sprejme se Lokalni kulturni program Občine Idrija za obdobje 2023-2030, 
upoštevaje pripombo Odbora za družbene dejavnosti.  
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 20 

ZA: 16 
PROTI: 0  

Sklep je bil sprejet. 
 
Župan je zaradi obveznosti vodenje seje predal podžupanu Andreju Poglajnu.   

 
Ad 5 - Pravilnik o postopku izvedbe participativnega proračuna za mlade v Občini 

Idrija 
 

Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Podžupan je k besedi 
povabil poročevalca Tilna Božiča, projektnega svetovalca.  
 
Stališče Statutarno – pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 
Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala predsednica odbora Dorica Gnjezda. 
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik Franci Medic. 
 
Podžupan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljali so: 
Metoda Habeta je zanimalo če bo znesek v proračunu fiksen in kako velik bo. 
Franci Medic je vprašal, če je ostalo tako, da predlagajo in glasujejo za projekte mladi po 
krajevnih skupnostih.  
Miranda Grof Ferjančič je prosila za pojasnilo, kdaj se sproščajo sredstva do krajevnih 
skupnosti. Se denar prenaša na podlagi izvedbe projekta, priprave projekta ali potrditve 
projekta. 
Lovrenca Habeta je zanimalo, če se bo že letos dalo podati predloge projektov in 
glasovati zanje. 
 
Pojasnila so bila podana s strani Tilna Božiča in Gregorja Prezlja. 
 
Podžupan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Sprejme se Pravilnik o postopku izvedbe participativnega proračuna za mlade v Občini 
Idrija v predlaganem besedilu. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 20 

ZA: 20 
PROTI: 0 

 
Sklep je bil sprejet. 
 

 
 
 
 



 
 

                    

 

Ad 6 - Odlok o poimenovanju območja med Osnovno Šolo Idrija ter sotočjem Idrijce 
in Nikove za »Spominski park osamosvojitve Slovenije« - druga obravnava 

 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Podžupan je k besedi 

povabil poročevalca Gregorja Prezlja, direktorja občinske uprave.  

Stališče Odbora za urejanje prostora in varstvo okolja je podal predsednik odbora Erik 
Logar. 
Stališče Statutarno – pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 
 
Podžupan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljali so:  
Davorin Lampe je opozoril, da če se park poimenuje, naj se potem tudi sledi načrtu, da se 

izpelje stvari do konca, kot so bile zastavljene ter da bo organizirana otvoritev parka. 

 

Pojasnila so bila podana s strani podžupana in Gregorja Prezlja. 

Podžupan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Sprejme se Odlok o poimenovanju območja med Osnovno Šolo Idrija ter sotočjem Idrijce 
in Nikove za »Spominski park osamosvojitve Slovenije« v predlaganem besedilu.  
  
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 20 

ZA: 20 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 
 

 

Ad 7 - Sklep o umiku predloga Pravilnika o plačah, plačilih in drugih 
prejemkih občinskih funkcionarjev, članov delovnih teles občinskega sveta in članov 

drugih organov Občine Idrija 
 

Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Podžupan je k besedi 

povabil poročevalca Gregorja Prezlja, direktorja občinske uprave.  

Podžupan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljali so: 
Natalija Kovač Jereb je uvodoma želela opozoriti na načelo zakonitosti, ki ga uporablja 
tudi Komisija za preprečevanje korupcije, ki je izdala sistemsko pojasnilo o nasprotju 
interesov. Po obsežni obrazložitvi je izpostavila skrb za javne finance in pojasnila, da je 
pričela s pregledom konto kartic vseh desetih krajevnih skupnosti. Meni, da je treba biti 
transparenten pred samim odločanjem o nagradah. Najprej je pregledala poslovanje 
KSMI in je svetnikom pojasnila določene pridobljene podatke. Svetnica meni, da je 
potrebno tovrstno izobraziti člane svetov krajevnih skupnosti. 
Franci Medic je povedal, da četudi se z vsem strinja s svetnico, naproša, da se pred prvim 
branjem oziroma kolegijem občinskega sveta svetnica tega ponovno spomni.  
Dejan Mrak je predlagal, da se v sklopu analiz, ki bodo narejene, izsledke posreduje 
svetnikom.  
                                                                                                       
Pojasnila so bila podana s strani podžupana in Gregorja Prezlja. 
 
Podžupan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Umakne se predlog Pravilnika o plačah, plačilih in drugih prejemkih občinskih 



 
 

                    

 

funkcionarjev, članov delovnih teles občinskega sveta in članov drugih organov Občine 
Idrija. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 20 

ZA: 19 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 
 
 

Ad 8 - Odlok o spremembi in dopolnitvi Odloka o Občinskem prostorskem načrtu 
Občine Idrija 

 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Podžupan je k besedi 
povabil poročevalko Martino Pišlar, vodjo oddelka za urejanje prostora in varstvo okolja 
in Matjaža Harmela, ZaVita d.o.o.. Pravno pojasnilo je najprej podal Gregor Prezelj, 
direktor občinske uprave.  
 
Stališče Statutarno – pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 
Stališče Odbora za urejanje prostora in varstvo okolja je podal predsednik odbora Erik 
Logar. 
 
Podžupan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljali so: 
Davorin Lampe je svetnico Golija Vastič vprašal, če so na seji SPK imeli predloženo 
gradivo za obravnavo točke. Svetnik je opozoril, da je dodatno gradivo videl šele na seji in 
ga ni mogel preučiti. V nadaljevanju je svetnik vprašal, če je točen podatek, da stranka že 
pet let čaka na izdajo gradbenega dovoljenja ter v kolikem času od sprejetja sklepa bo 
stranka lahko pridobila gradbeno dovoljenje. 
Simon Permozer je spraševal o nastali napaki, če so v samem postopku za kogarkoli 
nastali kakšni privatni stroški. 
Tita Stanek Zidarič je vprašala kaj se zgodi, če se sprejme predlog sklepa. 
Franci Medic je bral mnenje Zavoda RS za varstvo narave, kjer piše, da se tudi oni 
strinjajo, če se upošteva sledeče omejitve (ohranjanje vodnega stanja metulja črtastega 
medvedka). Prosil je za pojasnilo.  
 
Pojasnila so bila podana s strani podžupana in Gregorja Prezlja, Martine Pišlar in Matjaža 
Harmela. 
 
Podžupan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  

1. V preambuli Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem 
prostorskem načrtu Občine Idrija se pred besedilom »125. člena« doda besedilo »2. in 3. 
odstavka«. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 20 

ZA: 20 
PROTI: 0 

Sklep ni bil sprejet. 
 
Podžupan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  

2. Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o Občinskem 
prostorskem načrtu Občine Idrija upoštevaje sprejeti amandma. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 20 

ZA: 20 



 
 

                    

 

PROTI: 0 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

Ad 9 - Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o podlagah za odmero 
komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo na območju Občine Idrija 

 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli naslednji dan po sklicu seje. Podžupan je k 
besedi povabil poročevalko Tatjano Bedene Benčina, višjo svetovalko za okolje in prostor 
in Matevža Premelča, ZaVita d.o.o..  
 
Stališče Statutarno – pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 
Stališče Odbora za urejanje prostora in varstvo okolja je podal predsednik odbora Erik 
Logar. 
Stališče Odbora za gospodarske javne službe je podal predsednik odbora Ivan Rupnik. 
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik Franci Medic. 

 

Podžupan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljali so: 

Davorin Lampe je opomnil, da do zapletov mogoče ne bi prišlo, če bi dobili gradivo s 

sklicem seje. Nadaljeval je z vprašanji vezanimi na sejo Odbora za GJS v zvezi z 

oprostitvami plačila komunalnega prispevka za nezahtevne objekte. Svetnik je izpostavil 

možnost oprostitev, ki jih občinam dopušča zakon. Predlagal je oprostitev plačila 

komunalnega prispevka za novogradnje, s čimer bi pritegnili potencialne novo graditelje k 

investiranju. Glede na razgibanost terena in posledično dražje gradnje, svetnik predlaga, 

da se razmisli o oprostitvah plačila komunalnega prispevka. Opozarjal je na demografsko 

upadanje in na nujnost tega, da se poskrbi, da se bodo ljudje priseljevali.  

Natalija Kovač Jereb je vprašala, če je na seji odbora prav razumela, da gre za staro, 

obstoječo gradnjo, ne za novogradnje ter koga se oprošča plačila komunalnega prispevka. 

V nadaljevanju je svetnica še poudarila, da so gasilski domovi 100% oproščeni plačila 

komunalnega prispevka. 

Marijo Bizjak Pavšič je zanimalo, zakaj se imenuje plačilo komunalnega prispevka za 

obstoječo komunalno opremo. 

Gregor Rupnik je izpostavil dejstvo, da če je investitor pridobil gradbeno dovoljenje, je 

moral že plačati komunalni prispevek. Zanimalo ga je, če bo ob priklopu na javni vodovod 

graditelj moral ponovno plačati komunalni prispevek, ne glede na to, da je imel že 

urejeno pitno vodo iz lastnih virov. Predlagal je, da se naredi nekaj na tem področju, na 

primerih obstoječih gradenj in v sklopu novogradenj.  

Nada Golija Vastič je spraševala za primere, ki se bodo priklapljali na kanalizacijo in 

vodovod v vmesnem času, ali bodo oproščeni plačila. 

Tatjana Majnik je povedala, da ko so v Idrijsko Belo dobili vodovod, so se vsi, ki so bili 

bližje od 160m morali priključiti na javni vodovod.  

Franci Medic je vprašal, na podlagi česa so določili 60% oprostitev plačila komunalnega 

prispevka.  

Lovrenc Habe je citiral 241. člen Zakona o urejanju prostora in zaključil, da je možna 

oprostitev plačila komunalnega prispevka.  

Andrej Poglajen je informiral, da je Ministrstvo za kmetijstvo Logatcu že pred časom 

izdalo alarmantno mnenje glede upravljanja s prostorom. 



 
 

                    

 

V nadaljevanju je potekala krajša razprava med županom, Davorinom Lampetom, 

Francijem Medicem in Gregorjem Rupnikom.   

Pojasnila so bila podana s strani Tatjane Bedene Benčina, Gregorja Prezlja, Matevža 
Premelča in župana.  
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 
Opravi se prva obravnava Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o podlagah za 
odmero komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo na območju Občine 
Idrija. Do druge obravnave se upoštevajo pripombe delovnih teles in v razpravi dane 
pripombe. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 19 

ZA: 18 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 
 

Ad 10 - Sklep o lokacijski preveritvi za določanje velikosti in obsega stavbnega 
zemljišča v enoti urejanja prostora EUP CP_130_A, Idrijski Log 

 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil 
poročevalko Martina Pišlar, vodjo oddelka za urejanje prostora in varstvo okolja. 
 
Stališče Statutarno – pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 
Stališče Odbora za urejanje prostora in varstvo okolja je podal predsednik odbora Erik 
Logar. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 
Sprejme se Sklep o lokacijski preveritvi za določanje velikosti in obsega stavbnega 
zemljišča v enoti urejanja prostora EUP CP_130_A, Idrijski Log v predlaganem besedilu.  
 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 19 

ZA: 19 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 
 

Ad 11 - Sklep o odpisu dolga Vrtca Idrija iz akontacij 
 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil 

poročevalko Nadjo Brence, ravnateljico Vrtca Idrija in Majo Majnik, vodjo oddelka za 

družbene dejavnosti in gospodarstvo.   

Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala predsednica odbora Dorica Gnjezda.  
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik Franci Medic. 

Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljal je Metod Habe, ki ga je zanimalo s katere 
proračunske postavke gredo sredstva za akontacijo.  
 
Pojasnila so bila podana s strani župana in Maje Majnik.  



 
 

                    

 

 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 

1. Vrtcu Idrija se odpiše dolg akontacij v znesku 156.000,00 EUR. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH: 19 

ZA: 19 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 
 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 

2. V primeru, da bo Vrtec Idrija v poslovnem letu 2023 z odpisanim dolgom iz 
akontacij posloval s presežkom prihodkov nad odhodki, se za višino presežka odpisani 
dolg zniža tako, da Vrtec Idrija v mesecu januarju 2024, ko bo znan rezultat poslovanja, 
izstavi Občini Idrija dobropis za obdobje december 2023.  
 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 19 

ZA: 8 
PROTI: 8 

Sklep ni bil sprejet. 
 

 
Ad 12 - Polletno poročilo o izvajanju proračuna Občine Idrija za leto 2023 

 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil 
poročevalko Margerito Strnad Kos, vodjo oddelka za finance in računovodstvo. 

 
Stališče Odbora za gospodarske javne službe je podal predsednik odbora Ivan Rupnik. 
Stališče Odbora za urejanje prostora in varstvo okolja je podal predsednik odbora Erik 
Logar. 
Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala predsednica odbora Dorica Gnjezda.  
Stališče Odbora za gospodarske dejavnosti je podal predsednik odbora Robert Šinkovec. 

Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik Franci Medic. 

Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljala sta:  
Miranda Groff Ferjančič je opomnila, da je že ob sprejemanju proračuna opozorila, da je 
nerealno postavljen, sedaj se to potrjuje, še zlasti na investicijskih kontih. Res je, da so se 
cene v gradbeništvu povišale, vendar ne ve, če je to edin razlog, da se realizacija na 
investicijah tako zelo zamika. Zanimalo jo je, če bo občina zaradi škode po neurju 
prioritizirala projekte, spremenila strukture investicijskih izdatkov in dala prednost 
odpravi posledic poplav v občini Idrija.  
Franci Medic je imel vprašanje glede nizke realizacije prihodkov, druga prejeta sredstva iz 
državnega proračuna  – tekoče vzdrževanje gozdnih cest (planiranih 85.000€).  
 
Pojasnila so bila podana s strani Margerite Strnad Kos in župana. 

 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 
Potrdi se Polletno poročilo o izvrševanju proračuna Občine Idrija za leto 2023 v 
predlaganem besedilu. 
 
 



 
 

                    

 

GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 19 
ZA: 19 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 
 

Ad 13 - Sklep o porabi proračunske stalne rezerve 
 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil 
poročevalko Margerito Strnad Kos, vodjo oddelka za finance in računovodstvo. 
 
Stališče Odbora za gospodarske javne službe je podal predsednik odbora Ivan Rupnik. 

Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik Franci Medic. 

Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljala je Miranda Groff Ferjančič, ki jo je 
zanimalo, če se stroški intervencije popolnoma ločeno evidentirajo za odpravo posledic 
po neurjih.  
 
Pojasnila so bila podana s strani Margerite Strnad Kos in župana. 

 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 
Sprejme se Sklep o porabi proračunske stalne rezerve v predlaganem besedilu. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 19 

ZA: 19 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 
 
 
 

Ad 14 - Sklep o prerazporeditvi sredstev proračuna Občine Idrija za leto 2023 
 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil 
poročevalko Margerito Strnad Kos, vodjo oddelka za finance in računovodstvo, ki je 
predstavila gradivo za točki Ad 14 in Ad 15. 
 
Stališče Odbora za gospodarske javne službe je podal predsednik odbora Ivan Rupnik. 
Stališče Odbora za urejanje prostora in varstvo okolja je podal predsednik odbora Erik 
Logar. 
Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala predsednica odbora Dorica Gnjezda.  
Stališče Odbora za gospodarske dejavnosti je podal predsednik odbora Robert Šinkovec. 

Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik Franci Medic. 

Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljali so: 
Metod Habe je zastavil vprašanje, vezano na čistilno napravo Črni Vrh in Predgriže, zakaj 
se je ustavil postopek pridobitve dokumentacije za izdajo gradbenega dovoljenja.  
Lovrenc Habe se je navezal na ureditev državne ceste in ureditve vaškega jedra v Črnem 
Vrhu ter same novelacije DIIP-a.  
Natalija Kovač Jereb je opozorila, da gre v primeru čistilne naprave v Črnem Vrhu za javno 
zdravje ljudi, zakaj se v tem primeru ne uporabi instituta javni interes in javna korist.  
Davorin Lampe je izpostavil varnost na magistralki, opozoril je na nujnost pločnika od 
Peneta proti Renkovcu (pri Pelhanu). Svetnik je v duhu somestja županu izročil pobudo za 
ureditev postajališča za avtobuse pri transformatorski postaji. 



 
 

                    

 

Tito Stanek Zidarič je zanimalo glede vodovoda in kanalizacije Mandžurija – 40.000€. 
Spraševala je o kratkoročnem planu. 
 
Pojasnila so bila podana s strani Gregorja Prezlja in župana. 

 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 
Sprejme se Sklep o prerazporeditvi proračunskih sredstev proračuna Občine Idrija za 
leto 2023 v predlaganem besedilu. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 19 

ZA: 18 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 
 
 
Ad 15 - Sklep o prerazporeditvi sredstev proračuna Občine Idrija za leto 2024 
 
Stališče Odbora za gospodarske javne službe je podal predsednik odbora Ivan Rupnik. 
Stališče Odbora za urejanje prostora in varstvo okolja je podal predsednik odbora Erik 
Logar. 
Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala predsednica odbora Dorica Gnjezda.  
Stališče Odbora za gospodarske dejavnosti je podal predsednik odbora Robert Šinkovec. 

Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik Franci Medic. 

 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 
Sprejme se Sklep o prerazporeditvi proračunskih sredstev proračuna Občine Idrija za 
leto 2024 v predlaganem besedilu. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 19 

ZA: 19 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 
 

Ad 16 - Seznanitev Občinskega sveta o izjemni dodelitvi neprofitnega stanovanja v 
najem (ni sklepa) 

 

Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil 

poročevalko Karmen Makuc, višjo svetovalko za gospodarstvo. 

Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljali so: 

Metoda Habeta je zanimalo kaj se zgodi, če v obdobju enega leta stranke ne rešijo 

stanovanjskega problema.  

Pojasnila so bila podana s strani Karmen Makuc.  

Župan je po razpravi zaključil, da je bil Občinski svet Občine Idrija seznanjen o izjemni 

dodelitvi neprofitnega stanovanja v najem. 

 

 



 
 

                    

 

Ad 17 - Premoženjsko pravne zadeve 
 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Podžupan je k besedi 
povabil poročevalca Gregorja Prezlja, direktorja občinske uprave.  
 
Stališče Odbora za urejanje prostora in varstvo okolja je podal predsednik odbora Erik 
Logar. 
Stališče Statutarno – pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik Franci Medic. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo.  
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 

1. Sprejme se Sklep o prenehanju statusov grajenega javnega dobra 
lokalnega pomena v predlaganem besedilu. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 19 

ZA: 19 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 
 
 
Stališče Odbora za urejanje prostora in varstvo okolja je podal predsednik odbora Erik 
Logar. 
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik Franci Medic. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo.  
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 

2. Sprejme se Spremembe in dopolnitve Načrta ravnanja z nepremičnim 
premoženjem Občine Idrija za leto 2023  v predlaganem besedilu. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 19 

ZA: 19 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 
  



 
 

                    

 

VIP: Vprašanja in pobude svetnikov ter informacije svetnikom 
 

V gradivu je bila posredovana ažurirana tabela VIP. 

1. Miranda Groff Ferjančič je podala pobudo in vprašanje. Zanimalo jo je, če bi se 

lahko spremenila pravila, da bi se v primeru odsotnosti člana posameznega odbora lahko 

pooblastilo posameznega člana, ki bi zastopal manjkajočega na seji odbora po vzoru 

državnega zbora. Vprašala je še glede škode po neurju v Slanicah, poškodovana je cesta 

ter vodovod, izpostavila je še čiščenje vodotokov. 

2. Robert Šinkovec je podal predlog za točko VIP, da bi se vsakih nekaj sej namenilo 

časovno več časa za poglobljene razprave ob svetniških vprašanjih in pobudah, ki jih ni 

malo. Spraševal je, če je sprejemljivo, da se kompleksna vprašanja s slikovnim gradivom 

pošlje elektronsko občinski upravi. Zanimalo ga je kako si sledi zaključek gradbenih del in 

ureditev vaškega jedra v Spodnji Idriji. Svetnik je izpostavil še plaz nad objektom pri 

Interevropi, lastnika namreč zanima, če se omenjeni plaz obravnava. 

3. Marija Bizjak Pavšič je vprašala glede posedkov na njihovih cestah,  ki naj bi se jih 

že avgusta začelo urejati. Zanimala se je še, kdaj bo končana optika in se bo lahko 

priključevalo po hišah. Nazadnje je svetnica povedala, da so pridobili analize vode 

izvedenih meritev v Idrijskih Krnicah. 

4. Natalija Kovač Jereb je poizvedovala glede dostopa za gibalno ovirane pri TIC-u. 

Podala je še pobudo za pristop k projektu EdiCitNet (Mreža Užitnih Mest), gojenje 

začimbnic (majaron, drobnjak, pelin). Župana je prosila še za časovnico za most pri »ta 

debeli skali«.   

5. Tita Stanek Zidarič je predala vprašanje občana iz Idrijskih Krnic, situacija s 

»Tržnico«, da se ne pozabi na to problematiko. Svetnica je izpostavila še problematiko 

odtujevanja zdravil iz Ljubevča z namenom preprodaje in mešanja v droge. 

6. Davorin Lampe je že na Odboru za gospodarske javne službe izpostavil pobudo v 

zvezi z odlokom, ki se nanaša na odpadke obrtnikov. Županu je poslal pošto in bi želel, da 

se vsebino umesti v rubriko VIP. Predstavil je nekaj slikovnega gradiva, dotrajanih cest v 

Žabjo vas, Pot v češnjice in v Čekovnik. Svetnik je še pojasnil izpostavljene teme med sejo, 

ki se tičejo poslovanja KS Mesto Idrija, naročilnico za sladoled, ki je bila izdana za otroke 

iz OŠ Idrija, ki so na mostu pri šoli zalivali rože. V nadaljevanju je pojasnil še izdatek 450€, 

ki jih je KSMI namenila za honorar predavateljev na dogodku v filmskem gledališču.  

7. Lovrenc Habe, je kot predsednik Komisije za vloge in pritožbe, izrazil željo, da se 

objavi zapisnik in sklic prejšnje seje na spletni strani.   

8. Dejan Mrak je opomnil na vzpodbudne obljube glede zarisa črt na Krnice, upa, da 

se ne bo pozabilo na Vojsko in ne bo izpadlo iz tega projekta. Posredoval je še kritiko 

občana, ki se je nanašala na popravilo vodovoda prejšnji dan. Napovedana je bila motena 

oskrba med 8. in 15. uro istega dne, dejansko pa so dobili na nekaterih delih vodo šele 

naslednji dan ob 13. uri. Predlagal je dolgoročno rešitev, analizo stanja in odpravo težav.  

9. Tomaž Kavčič je spraševal zakaj Komunala ne uvede nadurnega dela, kljub 

lepemu vremenu končajo z delom ob 14. uri in delo ostaja nedokončano. V nadaljevanju 

pa je izpostavil problematiko in porast medvedov v okolici Gor in Godoviča.  

10. Nada Golija Vastič je ponovno opozorila na neurejenost vodotokov. Župana je 

vprašala, če so v planu urejanja tudi nestalni vodotoki in hudourniki. Podala je še poročilo 

glede optike v Kanomlji, dela so že izvedena, priklopi naj bi se zgodili okrog novega leta.  



 
 

                    

 

11. Tatjana Majnik je spraševala o izkopanem delu pri Fežnarju, kjer je ekološki otok, 

v katerega mimoidoči množično prinašajo smeti. Spraševala je, če bi bilo izvedljivo okrog 

ekološkega otoka postaviti ograjo s ključavnico, ki bi preprečevala množično dovažanje 

smeti.  

12. Erik Logar je izpostavil problematiko parkiranja v Mejci, red je bil namreč že 

vzpostavljen. Trenutno pa so zopet avtomobili v porastu.  

13. Gregor Rupnik se je navezal na odvoz mešanih komunalnih odpadkov, opozoril je 

tudi na pritožbe občanov glede pobiranja bio komunalnih odpadkov. Moti jih način 

seznanjenja ljudi, kako se prijaviš in odjaviš od pobiranja. Menil je tudi, da kompostnik ni 

merodajen kazatelj, da ima gospodinjstvo urejeno kompostiranje. Menil je, da bi bilo 

treba ljudi vprašati kdo si želi pobiranja bioloških odpadkov, da bi se sami prijavili k 

odvozu le-teh.  

14. Metod Habe je prebral novico, da se je župan sestal z novimi lastniki parkirišča 

pred ZD Idrija. Svetnika je zanimalo kaj so se dogovorili. 

15. Dorica Gnjezda je vprašala, če bi se okrog cest lahko začelo kositi pred 

septembrom.  

16. Ivan Rupnik je vprašal glede obnove kulturne dvorane v Spodnji Idriji, svetnika je 

zanimalo kdaj se bo to obnavljalo, predvsem zaradi toaletnih prostorov. 

 

 
Seja je bila zaključena ob 21:33 uri. 
 
Svetovalka za splošne zadeve      Župan 
Tina Nagode Jazbar       Tomaž Vencelj  
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Številka: 900-0018/2023- 
Datum: 28. 9. 2023 
 
 
 

PREGLED SKLEPOV 8. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA Z DNE  28. 9. 2023 
 
 
 
Ad 1 – Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda 
 
Sprejme se predlagani dnevni red 68. redne seje Občinskega sveta Občine Idrija, 
upoštevaje predlog župana, da se točka 9. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka 
o podlagah za odmero komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo na 
območju Občine Idrija sprejema po rednem postopku. 
 
 
Ad 2 - Pregled zapisnika in sklepov 7. redne seje z dne 6. 7. 2023 in zapisnika slavnostne 
seje z dne 22. 6. 2023 
 
1. Potrdi se zapisnik 7. redne seje Občinskega sveta Občine Idrija z dne 6. 7. 2023. 
2. Potrdi se zapisnik slavnostne seje Občinskega sveta Občine Idrija z dne 22. 6. 2023. 
 
 
Ad 3 - Mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
 

1. Za predstavnike Občine Idrija v Svetu za preventivo in vzgojo v cestnem prometu se 
imenujejo Marko Fink, Tomšičeva 17b, Idrija, Oleg Valentin Vidmar, Gorska pot 19, Idrija, 
Damjan Lampe,  Ulica 1. maja 23, Idrija in Cirila Hladnik, Triglavska 19, Idrija. 
 
2. Občina Idrija izdaja soglasje k razrešitvi Nade Božić Eržen z mesta direktorice javnega 
zavoda Mestna knjižnica in čitalnica Idrija na podlagi njene odstopne izjave. 
 

 

Ad 4 - Lokalni kulturni program Občine Idrija za obdobje 2023-2030 
 
Sprejme se Lokalni kulturni program Občine Idrija za obdobje 2023-2030, upoštevaje 
pripombo Odbora za družbene dejavnosti.  
 
 
Ad 5 - Pravilnik o postopku izvedbe participativnega proračuna za mlade v Občini 
Idrija 
 
Sprejme se Pravilnik o postopku izvedbe participativnega proračuna za mlade v Občini 
Idrija v predlaganem besedilu. 
 
Ad 6 - Odlok o poimenovanju območja med Osnovno Šolo Idrija ter sotočjem Idrijce in 
Nikove za »Spominski park osamosvojitve Slovenije« - druga obravnava 
 
Sprejme se Odlok o poimenovanju območja med Osnovno Šolo Idrija ter sotočjem Idrijce 
in Nikove za »Spominski park osamosvojitve Slovenije« v predlaganem besedilu.  
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Ad 7 - Sklep o umiku predloga Pravilnika o plačah, plačilih in drugih 
prejemkih občinskih funkcionarjev, članov delovnih teles občinskega sveta in članov 
drugih organov Občine Idrija  
 
Umakne se predlog Pravilnika o plačah, plačilih in drugih prejemkih občinskih 
funkcionarjev, članov delovnih teles občinskega sveta in članov drugih organov Občine 
Idrija. 
 
 
Ad 8 - Odlok o spremembi in dopolnitvi Odloka o Občinskem prostorskem načrtu 
Občine Idrija 
  
1. V preambuli Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem prostorskem 
načrtu Občine Idrija se pred besedilom »125. člena« doda besedilo »2. in 3. odstavka«. 
 
2. Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o Občinskem prostorskem 
načrtu Občine Idrija upoštevaje sprejeti amandma. 
 
 
Ad 9 - Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o podlagah za odmero 
komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo na območju Občine Idrija 
 
Opravi se prva obravnava Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o podlagah za 
odmero komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo na območju Občine 
Idrija. Do druge obravnave se upoštevajo pripombe delovnih teles in v razpravi dane 
pripombe. 
 
 
Ad 10 - Sklep o lokacijski preveritvi za določanje velikosti in obsega stavbnega 
zemljišča v enoti urejanja prostora EUP CP_130_A, Idrijski Log 
 
Sprejme se Sklep o lokacijski preveritvi za določanje velikosti in obsega stavbnega zemljišča 
v enoti urejanja prostora EUP CP_130_A, Idrijski Log v predlaganem besedilu.  
 
 
Ad 11 - Sklep o odpisu dolga Vrtca Idrija iz akontacij 
 
1. Vrtcu Idrija se odpiše dolg akontacij v znesku 156.000,00 EUR.  
 
 
Ad 12 - Polletno poročilo o izvajanju proračuna Občine Idrija za leto 2023 
 
Potrdi se Polletno poročilo o izvrševanju proračuna Občine Idrija za leto 2023 v 
predlaganem besedilu. 
 
 
Ad 13 - Sklep o porabi proračunske stalne rezerve 
 
Sprejme se Sklep o porabi proračunske stalne rezerve v predlaganem besedilu. 
 
 



 
 

                   Pregled sklepov 8.  redna seja 28. 9. 2023 

. 2023 

 

Ad 14 - Sklep o prerazporeditvi sredstev proračuna Občine Idrija za leto 2023 
 
Sprejme se Sklep o prerazporeditvi proračunskih sredstev proračuna Občine Idrija za 
leto 2023 v predlaganem besedilu. 
 
 
Ad 15 - Sklep o prerazporeditvi sredstev proračuna Občine Idrija za leto 2024 
 
Sprejme se Sklep o prerazporeditvi proračunskih sredstev proračuna Občine Idrija za 
leto 2024 v predlaganem besedilu. 
 
 
Ad 16 - Seznanitev Občinskega sveta o izjemni dodelitvi neprofitnega stanovanja v 
najem 
 
Ni sklepa. 
 
 
Ad 17 - Premoženjsko pravne zadeve 
 
1. Sprejme se Sklep o prenehanju statusov grajenega javnega dobra lokalnega 
pomena v predlaganem besedilu. 
 
2. Sprejme se Spremembe in dopolnitve Načrta ravnanja z nepremičnim 
premoženjem Občine Idrija za leto 2023  v predlaganem besedilu. 
 
 

Direktor Občinske uprave
   Gregor Prezelj  

 

 
 

 


